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El candidat socialdemòcrata a la 
reelecció com a cap de Govern, 
Jaume Bartumeu, es va compro-
metre ahir a impulsar una taula 
de la funció pública comunal 
formada pels representants dels 
treballadors i de les corporaci-
ons. Bartumeu, que va rebre els 
membres de la plataforma de 
sindicats comunals acompanyat 
dels candidats per Andorra la 
Vella, Carles Blasi i Jan Cartes, 
respon així a una de les reivin-
dicacions més reiterades per la 
plataforma durant l’anterior le-
gislatura. 

Cartes va assegurar que “no 
podem obligar els comuns a 
participar en la taula de treball, 
però impulsarem que totes les 
parts ens puguem reunir per 
modificar la llei de la funció pú-
blica”. Així mateix, va recordar 
que una de les preocupacions 
expressades pels representants 
dels treballadors comunals és 
que “actualment no hi ha uni-
ficació de tots els comuns, sinó 
que cada comú fa segons els 
seus criteris”. En aquest sentit, la 
plataforma sindical defensa que 
els drets dels empleats siguin els 
mateixos independentment de 
la corporació on treballin. 

Mitjançant la creació d’aques-

ta taula de treball, l’executiu vol 
recollir les propostes dels treba-
lladors comunals, les quals se 
sumarien a la trentena de com-
promisos contrets en la taula de 
la funció pública constituïda al 
llarg de la legislatura que finalit-
za, en què la plataforma ja va re-
ivindicar la seva entrada. Segons 
el candidat territorial, aquests 
compromisos “són aprofitables 
pels comuns, ja que es pot partir 
d’aquest material per veure com 
es pot casar amb les prioritats 
que manifesten”. 

Tot i que la trobada no va 
servir per començar a concretar 
les reivindicacions dels treballa-
dors comunals, el candidat a la 
reelecció com a cap de Govern 
va avançar abans de la reunió 
que una de les idees que caldria 
desenvolupar és que “hi pugui 
haver la possibilitat que hi hagi 
circulació entre l’administració 
pública estatal i comunal, i vi-
ceversa”, una situació que es 
podria fer extensible també a la 
mobilitat entre les diferents ad-
ministracions comunals. 

El PS preveu impulsar la taula 
de la funció pública comunal
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bartumeu, blasi i Cartes, ahir, durant la visita de la plataforma sindical.

Aposta per la mobilitat entre les administracions estatal i comunal
marià miño
anDorra la Vella

El número u de la llista territo-
rial del Partit Socialdemòcrata 
per Escaldes-Engordany, Jordi 
Font, va manifestar després de 
la reunió mantinguda amb l’As-
sociació de Petits Comerciants 
d’Andorra que si guanyen les 
eleccions tenen la voluntat de 
tirar endavant la llei del comerç, 
que “ja està a punt”, tot i que 
abans d’aprovar-la caldria fer 
“una roda de consultes” amb les 
parts implicades. Font també va 
reiterar la intenció del PS de “re-
cuperar” l’Associació de Consu-
midors i Usuaris.

Un altre dels aspectes tractats 
va ser convertir per a vianants 
determinats carrers, i Font va 

destacar que el que cal és “dià-
leg” perquè aquestes mesures 
no afavoreixin uns comerciants i 
en perjudiquin altres. De la seva 
banda, el president de l’associa-
ció, Joan Arderiu, va remarcar la 
necessitat que es tiri endavant la 
llei del comerç i que també es van 
interessar per la proposta de tri-
butació. Va reiterar que fer per a 
vianants algunes zones ha de ser 
una qüestió que cal avaluar per 
les zones adjacents. Finalment, 
van destacar que els interessaria 
que l’Associació de Consumi-
dors es tornés a engegar.

D’altra banda, el candidat a la 
reelecció com a cap de Govern, 
Jaume Bartumeu, es va reunir al 
matí amb la Federació d’Associ-
acions de Comerciants (FACA), 

que també li va expressar la seva 
preocupació per la conversió per 
a vianants d’una part de les avin-
gudes Meritxell i Carlemany, se-
gons va explicar el candidat. La 
trobada va servir per exposar-
los la campanya publicitària que 
es tirarà endavant al maig per 
promoure “una temporada de 
rebaixes a l’andorrana, fora de la 
temporada dels veïns”. 

El candidat va afirmar que 
l’objectiu del Govern amb la ini-
ciativa és “crear una tradició i 
transformar el maig en un mes 
de referència” per al turista de 
proximitat. El líder del PS espe-
ra que la campanya sigui el pas 
previ a l’aprovació de la llei de 
comerç, que haurà de regular 
l’activitat de rebaixes. 

Font exposa que la llei està 
a punt però es consensuarà
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La número dos de la llista ter-
ritorial socialdemòcrata per la 
Massana, Sònia Cano, va mani-
festar ahir la voluntat del PS de 
recuperar els equipaments es-
portius de l’Aldosa mitjançant 
el desenvolupament d’un pla 
d’infraestructures que, segons 
va apuntar, ha de servir per 
“optimitzar l’ús i el rendiment 
de les instal·lacions esportives 
existents al país abans de cre-
ar-ne de noves”.

Cano va assenyalar que una 
de les instal·lacions que estan 
desaprofitades és l’antic pa-
velló de l’Aldosa, en què es 
podria “recuperar les pistes 

de tennis, la de futbol sala o 
la piscina”. De la seva banda, 
el cap de llista, Pere López, 
va lamentar que la corporació 
comunal se n’hagi “desentès” 
i va proposar la possibilitat 
d’“obrir-lo al públic i que els 
ciutadans de la Massana hi pu-
guin accedir”.

Una altra de les iniciatives 
que el Partit Socialdemòcrata 
vol desenvolupar en relació 
amb la política esportiva és el 
pla estratègic de l’esport, que, 
segons va explicar Sònia Cano, 
ha de servir per seguir portant 
esdeveniments esportius que 
representin promoció turística, 
com ara la Copa del Món d’es-
quí alpí o el Tour de França. 
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